
PROTOKÓŁ Nr 28/2012
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty

z dnia 22 lutego 2012 r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a/ czterech członków Komisji Kultury i Oświaty  - nieobecny: M. Mnich,
b) Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy
c) Marek Malinowski – Skarbnik Gminy

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy.
5.  Sprawy bieżące.

Ad. 1-3

Posiedzenie  Komisji  otworzyła  Przewodnicząca  Komisji.  Zapoznała  radnych 
z porządkiem  obrad,  który  został  jednogłośnie  przyjęty.  Jednogłośnie  przyjęto  protokół  
z poprzedniego posiedzenia.

Ad 4

Członkowie Komisji po analizie projektów uchwał:
a) nadania statutu sołectwu Gogolewo,
b) nadania statutu sołectwu Gogolewko,
c) nadania statutu sołectwu Łabiszewo,
d) nadania statutu sołectwu Budowo,
e) nadania statutu sołectwu Gałęzów,
f) nadania statutu sołectwu Niepoględzie,
g) nadania statutu sołectwu Żarkowo,
h) uchylenia uchwały nr IX/55/2003 z dnia 26.06.2003 r.  w sprawie wyrażenia zgody na 
odpłatne nabycie od państwa Staniewicz części działki nr 688/17,
i) udzielenia bonifikaty na opłaty za przekształcenie praw użytkowania wieczystego w prawo 
własności dla państwa Bojkowskich, 
j)  udzielenia  bonifikaty  od  opłaty  za  przekształcenie  praw  użytkowania  wieczystego  dla 
państwa  Pastuszko  oraz  współużytkowników  nieruchomości  Ewy  Wojtas  
i Kazimierza Szmelter,
k)  poboru  podatku  rolnego,  podatku  leśnego  oraz  podatku  od  nieruchomości  w  drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso,

przedstawianych przez pracowników Urzędu Gminy pozytywnie zaopiniowali projekty uchwał. 

Ad 5
Komisja  zapoznała  się  z  pismem,  jakie  wpłynęło  do  Rady  Gminy  od  Klubu 

Sportowego Okinawan Goju-Ryu  Karate-Do Stowarzyszenie  Speranda  w Niepoględziu  w 
sprawie dofinansowania wyjazdu instruktora pana Krzysztofa Lehmanna na międzynarodowy 
staż w Japonii.

Komisja uznała, że jeżeli ten wyjazd nie będzie sprawą prywatną a promocją naszej 
gminy, to będzie optowała za jego dofinansowaniem, a środki można przekazać z funduszu 
na promocję gminy. O wysokości dofinansowania powinna zdecydować cała Rada.
Protokołowała:E. Fryckowska
                                                                                                                                           Przewodnicząca
                                                                                                                                  Komisji Kultury i Oświaty

                                                                                                                                      /-/ Elżbieta Fryckowska
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